
Reactie KNHB d.d. 14-10-2020 
 
Geachte Jet Lenters, 
 
Bedankt voor uw brief.  
Wij zijn via collega's van mij op de hoogte van het dossier en uiteraard zijn wij ook breder 
betrokken bij de verenigingen in Leiden. Ook hebben wij op verzoek van de gemeente Leiden 
data en informatie aangeleverd. Waarbij wij de conclusie van de gemeente met betrekking 
tot HC Roomburg delen, namelijk dat deze vereniging een capaciteitsprobleem heeft en een 
extra veld zeer gewenst is. Ook geldt dat landelijke trends loslaten op een regionale of lokale 
situatie niet zomaar kan en zeker niet tot conclusies kan leiden. Bovendien blijkt uit de 
praktijk van alledag en overal dat het voor al dan niet gaan sporten bij een vereniging 
cruciaal is dat de sportaccommodatie in de buurt zelf is. Kortom, wij ondersteunen de wens 
en behoefte van HC Roomburg voor een extra veld vanuit die gedachte dat iedereen in 
zijn/haar buurt bij een vereniging van keuze zou moeten kunnen sporten.  
Met vriendelijke groet, 
 
Erik Gerritsen 
Directeur KNHB 


